
Stefan Löfven kommenterar Saab

IF Metalls förbundsordförande Stefan Löfven kommenterar Koenigseggs avsiktsförklaring
att överta Saab.

− Det är helt klart en annorlunda ägarlösning, men det är kanske just det som behövs för att
realisera de dolda värden som finns i Saab. Vi har hela tiden framhållit att vi vill se en ägare som vill
och kan utveckla Saab och verksamheten i Sverige med forskning och utveckling samt produktion,
säger Stefan Löfven.

Han vill i dagsläget inte ge några detaljerade bedömningar av affären.

− Vi ser fram emot att få träffa den nya ägaren för att se vilka långsiktiga planer och vilken finansiell
styrka som finns. Den affärsplan som Saab tidigare presenterat var ett bra första steg, men innan vi
fått se den nya ägarens planer och kunnat analysera dem vill vi inte ge några detaljerade
bedömningar av affären, säger Stefan Löfven.

− Jag hoppas att de fortsatta förhandlingarna kan gå skyndsamt, så att våra medlemmar på Saab
kan få positiva och konkreta besked för att få arbetsro och den framtidsoptimism som de så väl är
förtjänta av, avslutar Stefan Löfven.
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IF Metall har 400 000 medlemmar över hela landet. Förbundet bildades den 1 januari 2006 genom
en sammanslagning av Industrifacket och Metall.
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